
Rianne is 25 en al dominee: ‘Ik hoor vaak: ‘We hadden een oudere man verwacht’’ 

Ze is pas 25 jaar, toch is ze nu al dominee in de Ontmoetingskerk in 

Oudewater. Rianne Bogerd-Looijen werd afgelopen zondag bevestigd als 

nieuwe predikant. ,,Het is een flinke verantwoordelijkheid, maar vooral 

ook een enorme eer.” 

Eigenlijk wil Rianne Bogerd-Looijen het helemaal niet over haar leeftijd 

hebben. ,,Ik heb het gevoel dat het bij mensen gelijk staat aan onervaren. 

Dat vind ik een beetje ongemakkelijk”, vertelt ze vanuit de pastoriewoning 

in Oudewater waar ze een paar weken geleden met haar man is ingetrokken. 

Maar dat het bijzonder is, een jonge vrouw als predikant, daar kan Bogerd-

Looijen niet helemaal omheen. De Protestantse Kerk in Nederland (PKN) 

telde op 1 januari 1390 dominees, waarvan 71 procent man.  

De gemiddelde leeftijd? Die is 55 jaar. ,,Mensen zijn vaak positief, maar ook 

verrast als ze mij op de preekstoel zien. ‘We hadden een oudere man verwacht’, hoor ik vaak. Dat is grappig”, zegt 

ze. ,,Een hoop oudere mannen kunnen overigens ook heel goed preken, hoor.” 

Maar hoe bedenk je dan op deze leeftijd om dominee te worden? Het geloof was altijd al belangrijk voor Bogerd-

Looijen, die in Waddinxveen opgroeide. Maar een voorbeeld in haar directe omgeving van iemand die predikant 

was? Dat had ze niet. ,,Ik wist in mijn middelbare schooltijd niet wat ik wilde studeren. Daar heb ik toen ook voor 

gebeden. Uiteindelijk is het theologie in Amsterdam geworden. Dat was voor mij een mooie combi aan dingen die 

ik interessant vind: klassieke talen, geschiedenis en rechtvaardigheid.” 

Wonen in verzorgingshuis 

De ambitie om predikant te worden had Bogerd-Looijen toen nog niet per se. ,,Dat kwam eigenlijk pas toen ik 

tijdens mijn studie in een verzorgingshuis woonde. Ik deed daarnaast wat jeugdwerk in de kerk. Toen ontdekte ik 

dat ik het heel fijn vind om met mensen van allerlei verschillende leeftijden gesprekken te voeren. Dat ging me 

ook goed af en dat is ook belangrijk voor een dominee”, vertelt ze. ,,Sindsdien voelde ik me toch wel geroepen om 

dit te gaan doen.” 

Na een driejarige theologiebachelor, volgde een predikantsmaster van drie jaar, die ze afgelopen maart afrondde. 

Tijdens haar studie werd Bogerd-Looijen regelmatig gevraagd waarom ze dominee wilde worden als vrouw. ,,Ik 

vond het gek dat ik me altijd zo moest verdedigen. Mannen hoeven dat ook niet.” 

Inspiratie 

Wat ze dan antwoordde? ,,Ik vertelde vaak het verhaal over de Samaritaanse vrouw. Na een ontmoeting met Jezus 

gaat ze terug naar de stad waar ze vandaan komt om mensen over hem te vertellen. Veel mensen komen daarna 

tot geloof. Dat vind ik zo’n mooi en inspirerend verhaal”, vindt Bogerd-Looijen. ,,En als deze Samaritaanse vrouw 

het kan, kan ik het ook. Daar ben ik van overtuigd.” 

Aan het woord is een iet wat introverte, bescheiden vrouw. ,,Maar preken voor een grote groep mensen, daar heb 

ik inmiddels geen moeite meer mee hoor”, lacht ze. ,,Of er tien of vijfhonderd mensen in de kerk zitten, dat maakt 

me niets uit.” 

In haar ‘eigen’ nieuwe gemeente zijn per dienst vaak zo'n honderd mensen aanwezig. ,,Dat zijn er gelukkig niet 

super veel. Dat vind ik wel prettig. Vooral omdat je alle mensen ook goed wil leren kennen’’, vertelt ze. 

‘Klein’ gevoel 

De gesprekken die ze met mensen voert, zijn niet altijd makkelijk. ,,Tijdens mijn studie zei ik wel een keer: ‘ik heb 

me nog nooit zo jong gevoeld.’ Je bent dan best klein. Mensen zijn zo open en vertrouwen je. Maar ik heb natuurlijk 

niet altijd een oplossing”, vertelt ze. ,,Nu besef ik me dat ik niet altijd een antwoord hoef te hebben. Mensen 

vinden het vooral belangrijk dat iemand goed luistert. En ik denk dat ik dat goed kan.” 

Bogerd-Looijen is in ieder geval voor de komende vier jaar de dominee bij de Ontmoetingskerk in Oudewater.  

,,Ik voel me goed hier. Tijdens het eerste gesprek had ik al het gevoel dat ik volledig mezelf kon zijn. En na mijn 

eerste dienst zondag kreeg ik een enorme hoeveelheid warme woorden en berichten van mensen in de kerk.  

Ik ga me hier wel thuis voelen.” 


